



尊敬的校長：

## **2018/19 全新提名計劃**

現特函通知貴校，香港資優教育學苑（下稱資優學苑）已制定全新的學生提名計劃，並將於 2018/19 學年開始實施。舊有提名計劃將同時終止。

全新提名計劃中最主要的新安排是有意成為資優學苑學員的資優生必須報讀資優學苑網上甄選學習課程（下稱網上甄選課程），並以合格成績完成該課程，始可提交提名，申請成為資優學苑學員。此外，獲取錄學員須完成指定課程的要求，以延續其正式學員資格。

### **簡介會**

資優學苑將於 **2018 年 5 月上旬** 安排簡報會向學校代表介紹最新的提名安排。有關詳情及網上報名，請參閱以下網頁：<http://www.hkage.org.hk/b5/students/student-membership/school-nomination/201819>

資優學苑極其鼓勵貴校派代表參加簡介會，以確保貴校在學校提名時依循適當的（新）安排，避免誤解。

### **重要訊息**

#### *報讀網上甄選課程*

學校請於 **2018年5月4日上午9時至2018年6月7日下午5時** 透過以下網頁及學校帳號完成網上報名：<https://hkage.org.hk/b5/teacher/Registration/screening/teacher.php>

#### *學校帳戶*

貴校現獲分派一組專屬帳號及密碼予學校統籌人。貴校指定之學校統籌人將統籌是次與學校報名及下一階段學校提名相關之事項。

學校統籌人登入名稱：	
登入密碼：	

我們建議學校踴躍挑選初中學生，他們可較早被校方識別，亦能積極參與資優學苑的課程而得益。如欲了解更多相關資訊，可參閱以下網址：<http://www.edb.gov.hk/index.aspx?nodeID=3614&langno=2>。如有查詢，請致電 3940 0101 或電郵至 [ss@hkage.org.hk](mailto:ss@hkage.org.hk) 與我們聯絡。

香港資優教育學苑院長

吳大琪教授

2018 年 4 月 6 日

附件 1. 2018/19 全新提名計劃之安排及時間表(中學學校提名); 2.重要事項;及 3.海報



6 April 2018

Dear Principal,

### **New Nomination Scheme 2018/19**

I am writing to notify you that the Hong Kong Academy for Gifted Education (HKAGE) has developed a new student nomination scheme which will be implemented starting school year 2018/19. The old nomination practice will cease at the same time.

The major new element in the new nomination scheme is that gifted students interested at being members of HKAGE are required to apply and pass the HKAGE Online Learning Programmes for Screening (Online Screening Programmes) before they can submit their nomination to be student members of HKAGE. Moreover, admitted student members are required to meet a set of programme completion requirements to sustain their full membership.

#### **Briefing Sessions**

To familiarise schools with the new nomination scheme, HKAGE will arrange several briefing sessions in **early May 2018** for school representatives. For details and online registration of the briefing sessions, please visit the website below:

<http://www.hkage.org.hk/en/students/student-membership/school-nomination/201819>

You are strongly encouraged to send representative(s) to the briefing session to make sure that your school has followed the proper (new) procedures in school nomination to avoid misunderstandings.

#### **Important Information**

##### *Application for the Online Screening Programmes*

Online application should be completed within **9:00 a.m., 4 May 2018 to 5:00 p.m., 7 June 2018** via the following website with the School Login Account below:

<https://hkage.org.hk/b5/teacher/Registration/screening/teacher.php>

##### *School Login Account*

Kindly note that the following username and password is assigned to your School Coordinator, who will be the person in charge of the school application and the school nomination in the next stage.

<b>School Coordinator Username :</b>	
<b>Password :</b>	

Schools are encouraged to select more junior students, who stand to gain the most from early identification and active participation in the HKAGE programmes. You may refer to the following website for more information: <http://www.edb.gov.hk/index.aspx?nodeID=3614&langno=1> For enquiries, please contact us on 3940 0101 or email to [ss@hkage.org.hk](mailto:ss@hkage.org.hk).

Yours sincerely,

Prof Ng Tai Kai  
Executive Director  
The Hong Kong Academy for Gifted Education

Encl. 1. Arrangements and Timeline of New Nomination Scheme 2018/19 (Secondary School Nomination);  
2. Important Notice; and 3. Poster